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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Alkalmas-e a hazai egészségügyi ellátórendszer egy népbetegség kezelésére? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az allergiás betegek tüneteikkel háziorvosukhoz, fül-orr-gégészhez, tüd őgyógyászhoz és

allergológushoz is fordulhatnak tüneteikkel. A különböző szakrendeléseken eltérőek lehetnek a

várakozási idők, azonban a szakemberek tapasztalatai alapján átlagosan az 3-4 hétre becsülhető.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Alkalmasnak tartja-e a hazai allergiásokat kezelő szakrendelést, az egészségügyi

ellátórendszert egy ilyen mértékű népbetegség kezelésénél ?

Ön szerint, hogyan lehetne az átlagos várakozási id őt csökkenteni?

Ne feledje Miniszter Úr, allergiaszezonban különösen fontos, a rövid várakozási id ő, hiszen miné l

később jutnak a betegek orvoshoz annál súlyosabb szövődményei lehetnek betegségüknek, illetve

annál inkább fennállhat az öngyógyszerezés veszélye is .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 4 .

országgyűlési képviselő
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országgyűlési képviselő
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